
       
 
    

PROTOKOLL  Nr 10/ 2011 
 

Art Styrelsesammanträde ÖNBF 

 

Dag  Tisdag 15 November 2011 

 

Plats Telefonmöte 
 

Närvarande:      Mats Öberg Ordförande 

     Barbro Forsman Kassör  

   Ulf Sikström Sekreterare 

  Thomas Fredriksson Styrelseledamot 

  Roger Andersson Styrelseledamot 

  Staffan Rönnmark Styrelseledamot 

  Roger Öberg Styrelseledamot 

 

Övriga:   Hans Aldenlöv Kansliet 

 

Ej Närvarande  

   

 

§ 103 Sammanträdets öppnande 

    Ordförande Mats Öberg hälsade alla välkommen och förklarade styrelsesammanträdet öppnat. 

 

§ 104 Godkännande av föredragningslista 

Efter komplettering av Ej Föranmälda frågor, godkändes föredragningslistan. 

 

§ 105 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes vid föregående mötets slut. 

 

§ 106 Skrivelser och meddelanden 

Kansliet (Hans Aldenlöv) föredrog inkommen post. 

 

§ 107 På gång/aktuellt 

Visioner/mål för styrelsen (styrelsearbetet) . Ett förslag presenteras vid kommande fysiska 

möte. 

 

§ 108 DM/FM Reglementen 

RAS (Racingspecial) reglementet presenterades.   

Beslut: RAS (Racingspecial) återremiteras till grenansvarig för kompletteringar. Thomas 

Fredriksson (fadder) kontaktar för förklaringar. 

DR (Dragracing) reglementet presenterades. 

Beslut: DR (Dragracing) FM regler för 2012 fastställdes. 

RY (Rally) reglementet presenterades. 

Beslut: RY (Rally) DM/FM regler för 2012 fasställdes. 

 

 



§ 109 Morjärvs MS    
En skrivelse från Hans Rönnlund angående Morjärvs MS. 

Beslut: Styrelsen har tidigare svarat Morjärv MS i frågan. 

 

§ 110 Radiostyrd Bilsport    
SGA Tom Verta har meddelat att han har för avsikt att kliva av som SGA i RB. Tom har också 

föreslagit en person som efterträdare.  

Beslut: Roger Öberg kontaktar tänkt person för klargörande. 

 

§ 111 Linus Johansson    
En skrivelse från Linus Johansson angående stöd från Kjells:s minnesfond. 

Beslut: Mats Öberg kontaktar Helena för beslut enligt tidigare ansökningar. 

 

§ 112 Ej föranmälda frågor 

 

A RC Kommitté 

Styrelsen diskuterade hur en ny RC kommitté kan komma att se ut. Det finns ett 

antal namn som vi jobbar med. 

 

B Klockbank 

Priset för hyra av distriktets klockbank diskuterades. Hans kollar prisbild med 

övriga samt kostnader för komplettering med ev. startklockor. 

 

C SGA 

 En befattningsbeskrivning som finns inom distriktet kommer att kompletteras. 

 

§ 113 Nästa sammanträde 
  Nästa möte 8/12  20.00 Telefonmöte. 

 

§ 114 Avslutning 

  Ordförande tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulf Sikström            Mats Öberg 

Sekreterare    Ordförande 


